

Question and Answer 2 & 3 – Question et Réponse 2 & 3

Question and Answer

Question 2: What is the proposed budget for the work corresponding to this RFP?

Answer 2: Natural Resources Canada does not wish to disclose the proposed budget for this requirement, but the level of effort for this study is estimated at about 100 person-days.

Question 3: Does the work be mainly focused on the electricity sector? Such that work related to the transportation sector, heating sector, hydro-carbon sector and etc. will not need to be considered?

Answer 3: The study shall focus primarily on the electricity sector, more specifically on the increased use and/or production of renewable electricity by industrial, commercial and institutional entities from all sectors of the economy in all regions of the country, as outlined in SW3: Background.

Question et Réponse

Question 2: Quel est le budget proposé pour le travail correspondant à cette demande de propositions?

Réponse 2: Ressources naturelles Canada ne souhaite pas divulguer le budget proposé pour cette demande de propositions, mais le niveau d'effort pour cette étude est estimé à environ 100 jours-personnes.

Question 3: Le travail est-il principalement axé sur le secteur de l'électricité? De telle sorte que le travail lié au secteur des transports, au chauffage, au secteur de l'hydro-carbone, n'aura pas besoin d'être considéré?

Réponse 3: L'étude doit se concentrer principalement sur le secteur de l'électricité, et plus particulièrement sur l'utilisation et / ou la production accrue d'électricité renouvelable par les entités industrielles, commerciales et institutionnelles de tous les secteurs de l'économie dans toutes les régions du pays, comme indiqué dans le document de travail SW3: Contexte.